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Nog teveel melkveehouders voeren melk van met 

antibiotica behandelde koeien aan de kalveren. 

Daar moet echt een eind aan komen, vindt 

staatssecretaris Sharon Dijksma. 

Vorig jaar voerde de NVWA een quickscan uit naar 

het antibioticagebruik in de melkveehouderij. 

Daaruit bleek onder meer dat op 13 van de 100 

onderzochte bedrijven melk van behandelde 

koeien naar de kalveren ging. Dat is verboden 

vanwege mogelijke resistentievorming. In een brief 

aan de Tweede Kamer laat Dijksma weten dat hier 

sprake is van een onwenselijke situatie.  

De staatssecretaris erkent dat het de aandacht 

heeft van de melkveehouderijsector. Maar de 

onderzoeksresultaten zijn voor haar aanleiding om 

de sector nogmaals te wijzen op de eerder 

gemaakte afspraken hierover. Ze zal ook proberen 

het onderwerp in Brussel op de agenda krijgen, 

blijkt uit de brief aan de Kamer 


